

BY-LAW NO. Z-14-44-8Z	ARRÊTÉ NO. Z-14-44-8Z
<p>A by-law amending Zoning By-Law Z-14-44 of the Town of Shediac</p> <p>WHEREAS the Council of the Town of Shediac has determined that it is in the public interest to amend the Zoning By-Law for the following purposes:</p> <ol style="list-style-type: none"> <i>To amend Section 14.1.1a)(xvii) of this by-law by replacing the period following “services” with “, and” and adding the following “xviii equipment rental and repair shop subject to Section 34(4)c) of the Community Planning Act. ”</i> This By-Law comes into force after the final passing thereof and upon its filing in the Registry Office. <p>FIRST READING (by title) this 30th day of November, 2015.</p> <p>SECOND READING (by title) this 25th day of January, 2016.</p> <p>THIRD READING (by title) and ENACTMENT this 29th day of February, 2016.</p>	<p>Un arrêté modifiant l’Arrêté de zonage Z-14-44 de la Ville de Shediac</p> <p>ATTENDU QUE le Conseil de la Ville de Shediac a déterminé qu’il est dans l’intérêt public de modifier l’arrêté de zonage pour les fins suivantes:</p> <ol style="list-style-type: none"> <i>De modifier l’article 14.1.1 a)(xvii) de cet arrêté en remplaçant le point après “gouvernementaux” avec “, et ” et en ajoutant le suivant “(xviii) une vente, location et entretien d’équipement sous réserve de l’alinéa 34(4)c) de la Loi sur l’urbanisme. ”</i> Le présent arrêté entre en vigueur après son adoption définitive et lors de son dépôt au bureau d’enregistrement. <p>PREMIÈRE LECTURE (par son titre) le 30^e jour de novembre 2015.</p> <p>DEUXIÈME LECTURE (par son titre) le 25^e jour de janvier 2016.</p> <p>TROISIÈME LECTURE (par son titre) et ÉDICTION le 29^e jour de février 2016.</p>
<p>_____ Mayor</p>	<p>_____ Maire</p>
<p>_____ Clerk</p>	<p>_____ Secrétaire municipal</p>